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Helyben

Tisztelt Elnök Űr ?

Az Országgyűlésrő l szóló törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igényl ő kérdést
kívánok feltenni Balog Zoltán Emberi Erőforrások Miniszter Urhoz :

„Ki, mikor és hogyan ellen őrzi a lattanyai Telepen történő intézkedéseket?”
címmel .

Tisztelt Miniszter Úr!

Az elmúlt időszakban több forrásból arról értesültem, hogy a Battonyai Gyepmesteri Telepen
begyűjtik a kutyákat, majd nem sokkal később sorra elaltatják őket. A gyepmester kutyánként kap
juttatást, majd további pénzt gy űjt be a gazdáktól és a mentést végz ő civilektő l . A telep nem fele l
meg a minimálisan elvárható követelményeknek sem, továbbá nem törekszenek arra hogy gazdái k
megtalálják az ide került kutyáikat, vagy, új gazdákhoz jussanak . A telep ellátó állatorvosa és
hatósági orvosa egy és ugyanazon személy, aki -- tudomásom szerint – jelent ős összegeket tes z
zsebre, annak ellenére, hogy a kutyák éheznek a telepen, nem részesülnek orvosi ellátásban stb . A
NÉB1H és a Kormányhivatal semmit nem tesz az ügyben, és az állítólagos ellenörzésekröl sem
hajlandóak kiadni a jegyzőkönyvet .

Tisztelt Miniszter Úr!

A helyzet súlyosságára való tekintettel kérem, hogy :

1. a NÉBIH által 2015 . december 8-án tartott helyszíni szemle jegyz őkönyvét ,
2. az Élelmiszer- Biztonsági Főosztály által 2016, január 20-án tartott ellenőrzéséről készült

jegyzőkönyvét,
továbbá, a megyei ellen őrzés jegyző könyvét kérje be, és küldje el számomra ,

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2016 . július 6 .

Tisztelettel

Dr. Oláh Lajos
országgyű lési képviselő
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